
Referat fra generalforsamling i grundejerforeningen bakken d. 4-11-2021 

 

1. Poul Hjulmand blev valgt til dirigent. 

2. Formanden oplyste i sin beretning at der havde ikke været meget 
aktivitet i det forgangne år grundet Corona. På grund af restriktioner 
var generalforsamling droppet i 2020, men regnskabet og en kort 
beskrivelse af aktiviteterne var delt rundt til alle medlemmer. 
Vedligeholdelse af legepladsen var forsinket i år grundet misforståelse 
som er blevet ordnet og legepladsen er blevet ordnet. Formanden har 
prøvet at kontakte asfaltlægnings firma ang. belægning på 
Bakkedragets stikveje men der var ikke muligt at arrangere et møde 
grundet travlhed. 

3. Regnskabet blev godkendt uden kommentarer. 

4. Under fastsættelse af kontingent blev alle enige at kontingent 

fastholdes på 1500,-kr. 

5. Under valg af bestyrelsesmedlemmer var Nataliya Melnyk og Johny 

Gråkjær på valg. De accepterede ikke genvalg. Mario Kasljevic valgte at 

fortsætte som sekretær. Jan Damgaard blev valgt som formand og 

Karsten Juhl Pedersen som næstformand. Gunda Johansen blev valgt 

som kasserer. 

6.. Ove Oxfelt og Birgitte Knudsen forsætter som revisorer og Niels 

Kirkegård blev valgt som suppleant. 


